



Styrelsemöte SMK Västerås Karting 260210

Kallade från styrelsen

Jonas Zetterman
Einar Jaktlund
Per Rörborn
Stefan Sjöberg
Jesper Wång
Per-Olof Karlsson
Thomas Davidsson
Anders Nebréus
Lars Mellgren
Axel Andersson
Johan Rosén
Mikael Frisk

Övriga kallade:

Janne Adamsson (under punkten Anläggning)
Maria Johansson

Frånvarande

Stefan Sjöberg
Johan Rosén
Mikael Frisk
Janne Adamsson

Mötet öppnas av Ordförande

Dagordning fastställs

Val av justerare av dagens protokoll

- Jonas Zetterman och Thomas Davidsson

Anläggningen

- Janne kunde inte delta vilket gör att hans punkter på dagordningen tas under nästa möte.
- Vattnet har frusit i klubbhus som har gjort att det svämmas över i tvättstugan. Maria kontaktar en rörmokare för omedelbar åtgärd.
- Janne - RA-gruppens översyn av larmsystemet. Tas under nästa möte.
- Janne - Renovering och utveckling av anläggning och bana enligt verksamhetsplan. Denna punkt tas under nästa möte.
 - En ny grind in till anläggningen ska sättas upp. Till att börja med önskas ett hjul på befintlig bom samt en ny grind med hjul vid utsläpp under tävling. Janne pratar med Bengt Skärås eller annan mekanisk verkstad.

- Vi behöver börja sondera kring personal under sommaren. Vi kommer även ställa frågan under årsmötet. Punkten tas under nästa möte.
- Genomgång av Actionplanen till detta möte. Planen uppdaterades med ny flik till nästa möte.

Dokumentinlämning Västerås kommun/idrott

- Inget att rapportera

LOK – Aktivitetsstöd

- Inrapporterat och godkänt för HT 2025

Utbildning

- Eventuellt har vi en tänkbar utbildare för att kunna genomföra en HLR och brännskade-/brandutbildning under våren. Thomas bevakar.

Hemsida – Facebook - IT

- Hemsida och Sportadmin/Idrottonline – Inget att rapportera.
- Idrottonline kommer att upphöra på initiativ från Riksidrottsförbundet. Systemet kommer att ersättas av Idrottsarenan. Styrelsen beslutar om att klubben ska genomföra detta byte. Detta kommer ske automatiskt med samma data som finns i Idrottonline.
- Hantering av licenser och LOTS inom kartingen. För dagen ser det ut som frågan är löst men vi behöver utse någon som ansvarar för att stänga licenserna vid årsskiftet och öppna upp i takt med att medlemsavgifterna betalas in. Anders håller på att ta fram en rutin för detta. Inom MC och Svemo har Lars ansvaret för att det fungerar mellan Sportadmin och Svemo.

Ekonomisk Information

- Det ekonomiska läget är stabilt men vi har haft en hel del utgifter i slutet av året. Vi kommer därför behöva se över klubbens kostnadsmassa i samband med budget för 2026 till årsmötet.

Karting

- Vi har blivit erbjudna att delta i en Chassikurs i Katrineholm. Anders har skickat ut en inbjudan till klubbens medlemmar. Han kommer hålla samman de anmälningar som kommer in.
- Robert Axberg önskar genomgå en Licens-A-utbildning under våren. Styrelsen godkänner detta. Bidrag ska gå att söka via SISU för detta. Jonas kontaktar SISU.

- Planering pågår inför vårens första MKR-tävling som anordnas av SMK-Västerås.

Motorcykelsektionen

- Vi hade ett nytt utvecklingsmöte i vårt klubbhus med representanter från alla landets klubbar i RM-serien den 7 februari. Arbetet går framåt i samarbete med SVEMO.
- Under utvecklingsmötet togs även frågan upp om inbjudan att köra under MKR-tävlingen på Hälla Ring i början av maj. Dessvärre kommer det inte gå på grund av kylan i backen i början av maj i kombination med gummiresterna på banan som gör det väldigt halt = olycksrisk. Dock önskar vi att få ställa ut ett tält/monter där sporten exponeras.

Övrigt

- Inomhuskörning av gokart för tävlingsaktiva förare. Thomas och Stefan kollar upp och återkommer kring möjligheten till detta. Eventuellt får vi avvakta till nästa år då våren närmar sig.
- Tränarledd träning (2026) – Båda sektionerna jobbar på med målsättningen att kunna genomföra detta under säsongen 2026.
- Träningsansvariga – Frågan håller på att beredas inför årsmötet. Arbetsgrupp är utsedd bestående av Per-Olof Karlsson, Jesper Wång och Axel Andersson. Gruppens förslag är enkelt förklarat att återinföra träningsavgiften som klubben hade för flera år sedan. Avgiften betalas sedan tillbaka när man ansvarat för sina antal träningspass i slutet av säsongen.
- Status sekreterardator, officepaket, konton samt skärm med kamera i styrelserum – Axel har köpt en domän med mailadresser till klubben. Han håller även på att fixa med officepaket för sekreterar- och tävlingsdatorer.
- Checkpunkter inför årsmötet:
 - Datum för årsmötet är beslutat till den 24 mars. Robert Alriksson blir ordförande.
 - Kallelse till årsmötet. Jonas skickar ut på Facebook och Lars via Sportadmin.
 - Verksamhetsberättelsen – Thomas och Anders ansvarar på gokartsidan. Einar, Lars och Per ansvarar på mc-sidan.
 - Verksamhetsplanen samt resultat-, balansräkning och budget - Einar och Maria.
 - Motioner ska vara inlämnade senast tre veckor innan årsmötet. En motion har kommit avseende att tidigarelägga årsmötet i klubben i syfte att kunna ta beslut inför SBF's årsmöte. Styrelsen beslutar att skriva ett bemötande där vi föreslår att i stället bjuda in till ett öppet styrelsemöte under januari månad för klubbens medlemmar där motioner och propositioner från SBF beslutar. Per sammanställer motionen och bemötandet.
 - Styrelsen lämnar en proposition avseende träningsansvarig.

- Senast 17 mars ska alla dokument var färdiga.
- Per tar all dokumentation till tryckeriet för utskrift måndag den 23/2. Detta gäller Verksamhetsberättelse, Verksamhetsplan, Resultat- och balansräkning, Budget, Dagordning, Motioner och Dagordning.
- Janne ombeds beställa smörgåstårter för 50 personer.
- Utmärkelser? Vi tar ett slutgiltigt beslut under nästa styrelsemöte inför årsmötet.

Nästa styrelsemöte tisdagen den 10 mars kl. 18:30 i klubblokalen på Hälla Ring.

Vid protokollet/Sekreterare

.....

Per Rörborn

Justerare

.....

Thomas Davidsson

Justerare

.....

Jonas Zetterman